




Bestyrelsens årsberetning 2019 og 2020 
 
Ja, det har været år præget af COVID 19 med udskydelse af generalforsamlinger i de forskellige foreninger, 
aflysning af generalforsamling i Ejerlauget og også bestyrelsesmøder i 2020.  
2019 var en turbulent generalforsamling. Kun Helle og Inge var tilbage i en bestyrelse hvor Bjørn som 
formand havde været stor styrmand og Erik, som havde kendskab til al historik havde trukket sig. Der var 
nogen nervøsitet over dette. Annelise som eneste nye i bestyrelsen deltog. Bjørn og Erik som gamle 
bestyrelsesmedlemmer deltog, samt revisor og revisor supp. Derudover 3 beboere. Det var en stækket 
bestyrelse. Derfor valgte vi hurtigt at indkalde til ex. Generalforsamling 2/7 2019 m.h.t. vedtægtsændringer. 
Ejerlaugets hjemmeside blev besluttet så div referater, årsrapporter, indkaldelser mv kunne læses på 
hjemmesiden. Det var så meningen at det skulle påhvile de enkelte medlemsforeningers bestyrelse at sikre 
at alle informationer tilgår medlemmer. Det for at spare en masse papir og tid. Det har så ikke været lige 
nemt. Og så valgte Ejerlaugets bestyrelse, efter flere gange ex ordinær generalforsamling, ud fra paragraf 6 
stk 1 at vælge at få en administrator. Det blev Kenneth fra Fyrrehaven. Pga manglende deltagelse til 
generalforsamling skulle der afholdes ex og ex generalforsamlinger og det gik det meste af 2019 med. Og 
desuden en masse administrativt med banken. 
2020. Skiftede vi bank til Arbejdernes Landsbank efter opfordring fra Kenneth. Vi har forholdt os til de 
tilbagevendende breve, som Ejerlauget gennem tiderne har fået fra Kignæsbakkens Vejlaug som igen og 
igen ønsker samarbejde omkring beskæring på vores område. Og så har vi taget Fyrreparkens benyttelse af 
Ejerlaugets område op til debat igen og efter bestyrelsen desuden modtog 2 breve fra Fyrreparken, hvor 
det ene stillede spørgsmål til, om man bare kunne udvide sin egen ”parcel” på Ejerlaugets område og et om 
hvem der skal bekoste oprettelse af jorden når der bliver kørt biler på området, valgte vi en konsekvent 
plan for benyttelse af området. Denne kan se på Ejerlaugets hjemmeside. Og i den mere sjove ende har vi 
arbejdet med spørgsmålet om hvordan vi kan bidrage til større biodiversitet i Ejerlauget. Derfor forslag til 
generalforsamlingen, som vi også havde som forslag sidste år. 
Noget måske glemt, men opfordrer til at gå på hjemmesiden og se div ref og andet. Inge Rasmussen 
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Jægerspris, den: 

24. august 2021 

 
Administrator: 

Kenneth Jensen 

Fyrrehaven 18 
3630 Jægerspris 

 

CVR-nr.: 
20 14 16 70 

 
E-mail: 

info@svanemosevej.org 

 
Hjemmeside: 

www.svanemosevej.org 

Ejerlauget Svanemosevej 
Jægerspris 

 

 

 

Indkomne forslag 
 

 
Vedhæftet følger forslag indkommet til behandling på ejerlaugets 
generalforsamling: 
 

1. Ejerlaugets bestyrelse 
2. Bestyrelsen i A/B Fyrreknolden (forslag fra 2020) 
3. Susanne Bartholin 
4. Annemette Aarøe Jensen 
5. Lene Møller og Kjeld Sandahl Skov 
6. Hans E. Carlsen og Hanne Grosse  

 
 
Venlig hilsen 
 
Inge Rasmussen, formand 
Jens Vind Andersen, næstformand 
Helle Friis 
Annelise Rasmussen 
Claus Hassing 
Jørgen Rose 




























